
Zápis z 2. zasedání Akademického senátu FCHI dne 25. 4. 2014 
(číslujeme od prvního zasedání po zvolení v březnu 2014) 
 
Přítomni:  Dr. Ing. Pavel Vrbka 403 

Ing. Zdeněk Grof, Ph.D. 409 
RNDr. Miroslava Dubcová, Ph.D. 413 
Ing. Jan Mareš, Ph.D. 445 
Ing. Petr Matuška dokt. st. program 
Ing. Milan Jakubek dokt. st. program 
Boleslav Zahradník student 
 

Omluveni:  Doc. Ing. Vladimír Setnička, Ph.D. 402 
Ing. Dana Strachotová, Ph.D. 437 
Ing. Dušan Kopecký, Ph.D. 444 
BC. David Tomeček student 
 

 
Hosté:  Prof. Ing. Stanislav Labík, CSc. Děkan 
 
1. Informace z kolegia děkana z 22. 4. 2014:  

 Zápis z kolegia   http://fchi.vscht.cz/files/uzel/9570/KD_140422.pdf 

 Prodloužené přijímací řízení na FCHI nebude (z 82 přijatých studentů 
v prodlouženém řízení zůstalo jen 10 a z toho 4 mají šanci na ukončení 
studia). 

 V květnu cvičný poplach na budově A. 

 Lékařka končí, zatím není náhrada. 

 24.5. 2014 1. Ročník přeboru dračích lodí. Každá fakulta postaví jednu loď a 
jedna loď bude celoškolská .    

 Mělo by se co nejméně přeúčtovávat mezi jednotlivými účty. 

 Kolégium děkana se postavilo proti změně provozovatele bufetů na VŠCHT 

 Dohodlo se sjednocení souhrnných testů – budou jen dva a na začátku 
zkouškového období. 

 Návrh změny anglického názvu školy (Institute zaměnit za University) 
kolégium se shodlo na tom, že dosavadní název není nejlepší, ale změna 
názvu by přinesla více potíží než užitku. 

 Nové logo školy se má používat až po vydání grafického manuálu. 

 OPVaVpI mění stále podmínky, neví se, zda na peníze z OPVaVpI  
dosáhneme. 

 Při psaní disertací se studenti mají  řídit pokyny uvedenými  na fakultních 
webových stránkách místo celoškolských. 

 Prof. Urbanová seznámila kolegium s RIV body za r. 2013 (2012) celkově 357 
bodů (426 bodů), články v imp. časopisech 238 (219), prototypy 9 (20), 
patenty 3 (0), software 6 (31). Zlepšení v imp. časopisech, což je důležité. 

 GAČR – škola získala 49 standardních grantů a 5 juniorských (FCHI 15 
grantů) 

 Madeta požádala školu o spolupráci, vedoucí ústavů dostali podklady, co jim 
škola nabídla 

 Výběrová řízení na vedoucí některých ústavů budou 27.6. 9:00 
 

http://fchi.vscht.cz/files/uzel/9570/KD_140422.pdf


2. Rozpočet: zatím nejsou podklady k sestavení rozpočtu FCHI 
 
3. Předsedkyně poslala mail panu Mgr. Šimkovi  z CIS s prosbou upravit informační 

systém SIS (chybí možnost posílat studentům přílohy v mailu). Zatím nedostala 

odpověď. 

4. Předsedkyně se 29. 4. Účastní Akademického Senátu VŠCHT – bude se 

projednávat podnět, který dal Akademický senát FCHI ohledně nedostatečných 

peněz na investice. 

5. Různé: 

 Ing. Zdeněk Grof protestoval proti výslovnému zákazu nakupovat výpočetní 
techniku v rámci nových  grantů GAČR, senátu se příslušné pravidlo zdá 
nesmyslné, ale letos už se s tím nedá nic dělat. Protože proti tomu 
protestovala i Akademie věd, uvidí se,  jak to bude příští rok.  

 Protest studentů proti požadavku povinného pobytu studenta v zahraničí pro 
podání juniorského grantu. Senát s touto povinností souhlasí, zdá se mu 
užitečná. U standardních grantů tento požadavek není – pokud student 
nemůže z nějakých důvodů vycestovat, může si podat standardní grant. 
 

6. Závěr: Příští zasedání AS FCHI v pátek  16. 5. 2014 ve 13:00 na děkanátě FCHI 
 

RNDr. Miroslava Dubcová, Ph.D.  

předseda AS FCHI 


